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《2025年6月四级作文范文带翻译13：关于大学生做兼职》

在大学英语四级考试中，写作占试卷总分的15%，满分106.5分。除了阅读之外，英语
四级作文也是非常重要的。想要提升写作成绩，每天至少要坚持写一篇英语作文，下
面是我们整理好的四级作文范文。
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The phenomenon of college students engaging in part-time jobs has become increasingly
prevalent. Such activities bring about both benefits and drawbacks. On the one hand,
part-time jobs can foster students' sense of responsibility and improve their
communication skills. They can also alleviate financial burdens for some students. On
the other hand, excessive commitment to part-time work may lead to a lack of focus on
studies, potentially affecting academic performance.

Personally, I believe that part-time jobs can be beneficial if managed properly. Students
should allocate their time and energy wisely, ensuring that their part-time work does not
interfere with their studies. Only by maintaining a balance between work and study can
they truly reap the rewards of part-time employment.

大学生参与兼职工作的现象越来越普遍。这样的活动带来了既有好处也有坏处。一方
面，兼职工作可以培养学生的责任感并提高他们的沟通技能。它们还可以为一些学生
减轻经济负担。另一方面，过度投入兼职工作可能会导致对学习的关注不足，可能会
影响学业表现。

我个人认为，如果管理得当，兼职工作可以带来益处。学生应该明智地分配他们的时
间和精力，确保兼职工作不会干扰他们的学习。只有保持工作与学习的平衡，他们才
能真正从兼职工作中获得回报。
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